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JUDEŢUL ARGEŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BUGHEA DE JOS 

13/25.10.2022 

 

PROCES-VERBAL 

 

       Încheiat astăzi 25.10.2022 la sediul Consiliului Local Bughea de Jos, cu prilejul organizării ședinței 

ordinare din luna octombrie. 

       Ședința începe la ora 1700, participă 12 consilieri din 13 funcții ocupate, lipsind dl consilier Sandu 

Georgian și dna consilier Carmen Cristiana Trandafir. 

       La ședința participă dl. Ion Dorel Tănăsescu - primarul comunei Bughea de Jos și dna Bianca State-

Golumbeanu – secretarul general al comunei Bughea de Jos  

       Ședința este legal constituită, aceasta a fost legal convocată de primarul comunei Bughea de Jos prin 

dispoziția nr. 405/19.10.2022 

        Președintele de ședință este aleas, conform Regulamentului Consiliului Local, dna Maria Toder care ia 

loc la presidiu și prezintă proiectele de pe ordinea de zi. 

1. Aprobarea proceselor verbale ale ședințelor anterioare (31.08.2022, 12.09.2022, 28.09.2022) 

2.  PHCL nr.53/11.10.2022 privind execuția bugetară la 30.09.2022 

              Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

3. PHCL nr.54/11.10.2022 privind aprobarea rectificării bugetului de venituri și cheltuieli al comunei 

Bughea de Jos pe anul 2022, trim IV 

                   Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

4. PHCL nr.55/11.10.2022 privind  desemnarea reprezentantilor Consiliului Local Bughea de Jos în 

Consiliul Administrativ al Școlii Gimnaziale Bughea de Jos judetul Arges pentru anul școlar 2022 – 

2023 

                 Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos    

5. PHCL nr.56/13.10.2022 privind aprobarea asocierii  între Centrul Județean de Cultură și Arte Argeș și 

comuna Bughea de Jos în vederea înființării unei secții externe de dansuri populare 

                   Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos     

6. PHCL nr.57/13.10.2022 privind aprobarea asocierii  între Centrul Județean de Cultură și Arte Argeș și 

comuna Bughea de Jos în vederea înființării unei secții externe de țesut – cusut   

                   Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos                                                                                         

7. PHCL nr.58/13.10.2022 privind aprobarea asocierii  între Centrul Județean de Cultură și Arte Argeș și 

comuna Bughea de Jos în vederea înființării unei secții externe de împletit nuiele   

                   Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos                                                                                         

8. PHCL nr.59/13.10.2022 privind aprobarea asocierii  între Centrul Județean de Cultură și Arte Argeș și 

comuna Bughea de Jos în vederea înființării unei secții externe de canto – muzică populară   

                   Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos                                                                                         

9. PHCL nr.60/13.10.2022 privind aprobarea prelungirii până la data de 07.02.2023 a Scrisorii de 

garanție de la FNGCIMM SA IFN nr. 331/14.08.2020 pentru implementarea proiectului “Modernizare 

și amenajare spațiu public de recreere – teren de sport” în comuna Bughea de Jos, județul Argeș 

                   Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos                                                                                     

10. PHCL nr.61/14.10.2022 privind aprobarea atribuirii temporare, a "Contractului de delegare a gestiunii 

unor componente ale serviciului de salubrizare în Zona Câmpulung-județul Argeș", prin procedura 

negocierii fără publicarea unui anunț de participare și avizarea Strategiei de contractare, a Studiului de 

fundamentare, a Studiului de oportunitate și a Documentației de atribuire aferente 

                  Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos                                                                                      

11. Alte probleme supuse atenției Consiliului Local 
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Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi: Aprobarea procesului verbal al ședinței anterioare; Acestea 

sunt supuse spre aprobare pe rând: Procesul verbal al ședinței ordinare din data de 31.08.2022 este aprobat 

cu unanimitate de voturi (12), procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 12.09.2022 este aprobat 

cu unanimitate de voturi pentru (12), procesul verbal al ședinței extraordinare cu convocare de îndată din 

data de 28.09.2022 este aprobat cu 11 voturi și o abținere, dl Coman Bogdan abținându-se deoarece la 

ședința din data de  28.09.2022 nu a participat. 

Se trece la punctul 2 de pe ordine de zi:  PHCL nr.53/11.10.2022 privind execuția bugetară la 

30.09.2022 –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitatea sa de inițiator, aducând explicațiile detaliate pe marginea acestuia.  

Dl consilier  Bogdan Coman întreabă dacă în cazul lucrărilor de la Bundă au mai fost cumpărate 

materiale sau au fost refolosite cele existente 

Dl primar răspunde că a mai fost cumpărată tablă, mâna curentă și alte mici materiale 

Ne mai fiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu 11 voturi pentru și unul împotrivă 

(Mihai Enache)  este adoptată HCL nr.56/25.11.2022. 

Se trece la punctul 3 de pe ordine de zi:  PHCL 54/11.10.2022 privind aprobarea rectificării bugetului 

de venituri și cheltuieli al comunei Bughea de Jos pe anul 2022, trim IV –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – 

primar; 

Acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitatea sa de inițiator, aducând explicațiile detaliate pe marginea acestuia.  

Dl consilier  Bogdan Coman întreabă ce proiecte sunt depuse pe PNRR 

Dl primar răspunde că avem: digitalizarea primăriei, asfaltare zona pod Bădești, reabilitare școli, 

stații de încărcare electrice, racordarea comunei la rețeaua de gaze și reabilitare termică dispensar. 

Dl consilier Ion Vlădescu întreabă dacă pentru constructori mai este ceva de achitat. 

Dl primar răspunde că nu mai este nicio sumă restantă 

Dna consilier Maria Toader întreabă când se încheie lucrările de pe acest segment la Școala din 

Valea Măcelarului 

Dl primar răspunde că lucrările se vor încheia în jurdul datei de 10-15 noiembrie. 

Dna consilier Maria Toader solicită ca la finalizarea acestor lucrări să fie reabilitat și gardul care a 

fost distrus. 

Ne mai fiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul de hotărâre și și cu 11 voturi pentru și 

unul împotrivă (Mihai Enache)  este adoptată HCL nr.57/25.11.2022. 

Se trece la punctul 4 de pe ordine de zi: PHCL 55/11.10.2022 privind  desemnarea reprezentantilor 

Consiliului Local Bughea de Jos în Consiliul Administrativ al Școlii Gimnaziale Bughea de Jos judetul 

Arges pentru anul școlar 2022 – 2023–  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

 Și acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitatea sa de inițiator. 

Înainte de a începe dezbaterile acestui punct de pe ordinea de zi dna consilier Maria Toader anunță 

că nu participă la dezbateri și nici la votul acestui proiect, fiind într-un posibil conflict de interese. 

Sunt propuși a face parte din consiliul de administrație al Școlii Gimnaziale Bughea de Jos Dl 

consilier Ionuț Poștoacă, propunere votată cu 11 votuti pentru (dna Maria Toader nu participa la vot) și dl 

Ion Vlădescu, propunere votată cu 11 votuti pentru (dna Maria Toader nu participa la vot) 

Ne mai fiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul de hotărâre și cu 11 voturi pentru (dna 

Maria Toader nu participa la vot) este adoptată HCL nr. 58/25.11.2022. 

Se trece la punctul 5 de pe ordine de zi:  PHCL 56/13.10.2022 privind aprobarea asocierii  între 

Centrul Județean de Cultură și Arte Argeș și comuna Bughea de Jos în vederea înființării unei secții externe 

de dansuri populare –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar 

Dl primar Ion Dorel Tănăsescu, în calitate de inițiator, aduce explicațiile pe marginea acestui 

proiect., subliniind faptul că trebuie refăcută hotărârea anterioară deoarece s-a schimbat denumirea Școlii de 

arte populare. 

Dl consilier Mihai Enache intervine spunând că activitatea culturală din comună lasă de dorit, 

subliniind faptul că nu se justifică suma pe care o plătim 

Nefiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul de hotărâre și cu 11 voturi pentru și unul 

împotrivă (Mihai Enache)  este adoptată HCL nr.59/25.11.2022. 
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Se trece la punctul 6 de pe ordine de zi: PHCL 57/13.10.2022 privind aprobarea asocierii  între 

Centrul Județean de Cultură și Arte Argeș și comuna Bughea de Jos în vederea înființării unei secții externe 

de țesut – cusut  –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

 Și acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitatea sa de inițiator, aduce explicațiile pe marginea acestui proiect, subliniind faptul că trebuie refăcută 

hotărârea anterioară deoarece s-a schimbat denumirea Școlii de arte populare. 

Dna consilier Maria Toader intervine spunând că activitatea acestei secții a fost una foarte 

complexă, subliniind faptul că prin aceste cursuri copiii au învățat foarte multe lucruri utile. Deasemenea 

dna consilier adaugă faptul că în anul anterior copiii au fost duși inclusiv în tabără și au participat la foarte 

multe târguri tematice. 

Ne mai fiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul de hotărâre și cu unanimitate de voturi 

(12)  este adoptată HCL nr.60/25.11.2022. 

Se trece la punctul 7 de pe ordine de zi: PHCL 58/13.10.2022 privind aprobarea asocierii  între 

Centrul Județean de Cultură și Arte Argeș și comuna Bughea de Jos în vederea înființării unei secții externe 

de împletit nuiele   –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Și acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de dl primar Ion Dorel Tănăsescu, în calitatea sa de 

inițiator. Deasemenea dl primar subliniază că acesta este un curs gratuit și  propune ca această activitate să 

fie făcută în incinta școlii Gimnaziale Bughea de Jos 

Dna consilier Maria Toader intervine spunând că materialele vor fi aduse de cei de la Centrul 

județean de cultură 

Dl consilier Mihai Enache intervine spunând că dacă dna Maria Toader, în calitate de director, 

asigură că vor fi atrași copiii la acest curs el va da tot girul 

Dna consilier Maria Toader răspunde că nu poate garanta nimic dar poate asigura că va face tot 

posibilul ca elevii să participe și să învețe cât mai multe. 

Dl consilier Ionuț Poștoacă informează Consiliul Local despre un anunț făcut de anteprenori, 

subliniind că micii antreprenori care doresc să participe la Târgul Național pentru Artizanat și Meșteșuguri, 

desfăşurat la Iaşi în perioada 3-6 noiembrie, vor primi sprijin financiar din partea statului. Aceştia vor avea 

la dispoziţie o sumă forfetară de 2.500 de lei/beneficiar, care le va fi decontată ulterior, banii putând fi 

folosiţi pentru cazare şi transport. Dl Poștoacă punctează faptul că și ONG-urile pot participa, asadar si 

ONG-ul de la scoala noastra. În cazul beneficiarilor reprezentați de societăţi cooperative, inclusiv societăţi 

cooperative meşteşugăreşti mixte, de asociaţii sau fundaţii, suma forfetară de 2.500 lei se acordă fiecărui 

expozant înscris distinct în aplicația electronică de către beneficiar, în limita a maximum 10 expozanți 

înscriși de aceeași organizație. 

Dna consilier Maria Toader anunță că se va interesa și că dacă va putea participa și Școala noastră 

nu va rata această ocazie. 

 Ne mai fiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul de hotărâre și cu unanimitate de voturi 

(12)  este adoptată HCL nr.61/25.11.2022. 

Se trece la punctul 8 de pe ordine de zi: PHCL 59/13.10.2022 privind aprobarea asocierii  între 

Centrul Județean de Cultură și Arte Argeș și comuna Bughea de Jos în vederea înființării unei secții externe 

de canto – muzică populară    –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Și acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de dl primar Ion Dorel Tănăsescu, în calitatea sa de 

inițiator. Deasemenea dl primar subliniază că acesta este un curs care se va plăti asemenea celui de la dans 

popular. 

Dna consilier Maria Toader intervine solicitând ca în cadrul acestui curs să fie și un instrument. 

Daca nu vor fi 15 copii care sa facă acel curs de canto să se completeze cu copii care invașă instrument 

Ne mai fiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul de hotărâre și cu 11 voturi pentru și o 

abținere (Mihai Enache)  este adoptată HCL nr.62 /25.11.2022. 

Se trece la punctul 9 de pe ordine de zi: PHCL 60/13.10.2022 privind aprobarea prelungirii până la 

data de 07.02.2023 a Scrisorii de garanție de la FNGCIMM SA IFN nr. 331/14.08.2020 pentru 

implementarea proiectului “Modernizare și amenajare spațiu public de recreere – teren de sport” în comuna 

Bughea de Jos, județul Argeș   –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Și acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de dl Ion Dorel Tănăsescu în calitatea sa de inițiator. 

Nefiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul de hotărâre și cu unanimitate de voturi (12)  

este adoptată HCL nr.63/25.11.2022. 
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Se trece la punctul 10 de pe ordine de zi: PHCL 61/14.10.2022 privind aprobarea atribuirii 

temporare, a "Contractului de delegare a gestiunii unor componente ale serviciului de salubrizare în Zona 

Câmpulung-județul Argeș", prin procedura negocierii fără publicarea unui anunț de participare și avizarea 

Strategiei de contractare, a Studiului de fundamentare, a Studiului de oportunitate și a Documentației de 

atribuire aferente   –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Și acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de dl Ion Dorel Tănăsescu în calitatea sa de inițiator. 

Dl consilier Mihai Enache intervine întrebând care este valoarea contractului 

Dl primar răspunde că nu știe acest lucru și că acum se votează doar delegarea gestiunii 

Dl consilier Bogdan Coman intervine solicitând să se aibă în vedere ridicarea gunoiului și în zona 

Bratia, acolo fiind tot timpul probleme. 

Dl primar răspunde că a purtat tot timpul discuții cu ei, nu se ridică gunoiul, nu se respectă data.... 

Dl viceprimar intervine spunând că acum noi îi delegăm să încheie contractul...apoi noi ne vom 

război cu ei....nu vin la timp...nu colectează din poartă în poartă... 

Ne mai fiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul de hotărâre și cu 11 voturi pentru și o 

abținere (Mihai Enache)  este adoptată HCL nr.64 /25.11.2022 

Se trece la punctul 11 de pe ordine de zi: Alte probleme supuse atenției Consiliului Local 

 Dl primar informează Consiliul Local cu privire la adresa celor de la SC Anderssen SA prin care 

suntem informați asupra faptului ca va trebui o suplimentare la contractul încheiat deoarece pentru a fi 

finalizat PUG-ul comunei trebuie făcut un studiu istoric și arheologic, ceea ce implică noi costuri. 

În urma discuțiilor domnii consilieri au subliniat faptul că acest studiu este necesar și trebuie făcut. 

Dl primar punctează faptul că pânănu vor prezenta studiul nu se va plăti nimic 

Dl viceprimar intervine subliniind faptul că 80% din banii plătiți pentru PUG i-am primit de la 

Consiliul Județean. 

 Dl primar informează Consiliul Local cu privire la cererea d-lui Pîslaru Alin care dorește închirierea 

unei suprafețe de teren lângă casă. 

 În urma discuțiilor constatându-se că zona în care se solicită închirierea nu permite construirea unui 

garaj, așa cum dorește dl Pîslaru, se decide ca închiriere să nu aibă loc. 

Dl consilier Mihai Enache intervine întrebând de ce comuna noastră nu are canalizare în timp ce 

toate comunele învecinate au. 

Dl viceprimar intervine spunând că nu se poate ca tocmai dânsul, în calitate de consilier, să pună 

această întrebare. 

Dl primar intervine spunând că în anul 2016-2017 a fost depus un proiect pentru canalizare, dar 

acesta nu a fost declarat eligibil, dar acum a fost declatrat eligibil prin programul Anghel Saligny. 

Dl consilier Ion Pîslaru solicită decolmatarea Văii Mierlei 

Dna consilier Maria Toader intervine spunând că fiecare vale ar trebui verificată și decolmatată 

Dl primar răspunde că va iniția demersurile 

Dl consilier Mihai Enache solicită ca la ședința următoare să fie prezentat procentul cheltuit pentru 

salarii în ultimii trei ani 

Nemaifiind alte discuţii şedința se încheie în jurul orei 1825 ,  pentru care am încheiat prezentul 

proces verbal. 

 

 

 

 

 

 

 

  Președinte de ședință                      Secretar general 

        consilier local,              

              Maria Toader                                                   Bianca State-Golumbeanu 


